

Title (en)

Cooking device comprising a means for selecting a type of food and operating method for such a device

Title (de)

Vorrichtung zum Kochen mit Mitteln zum Wählen aus mehreren Lebensmittelklassen und Verfahren zum Betrieb

Title (fr)

Appareil de cuisson comportant des moyens de sélection de familles d'aliments et procédé de fonctionnement d'un tel appareil

Publication

**EP 0727918 A1 19960821 (FR)**

Application

**EP 96400278 A 19960212**

Priority

FR 9501938 A 19950220

Abstract (en)

The oven has a control panel on which it is possible to choose (8) the family of foods required from a selection. A further control (9) is provided for entry of a reference time, and a control (11) is used to start the cooking phase. The selector, time control and starter switch (8,9 and 11) are connected to an information processor (20) which includes, amongst other components, a cancel switch (22). A switch (18) is able to change between the cancelling action of the switch (22) and the selection information which has been entered. The selector switches may be rotary switches.

Abstract (fr)

L'invention concerne un four combiné de cuisson des aliments, comprenant un tableau de commande (7) qui comporte, entre autres, des moyens de sélection (8) de familles d'aliments prédéfinies, des moyens d'entrée d'informations (9) d'une durée de consigne T, et des moyens de commande (11) pour déclencher le déroulement d'une phase de cuisson. Les moyens de sélection (8), les moyens d'entrée d'informations (9), les moyens de commande (11) sont reliés à des moyens de traitement d'information (20) qui comprennent, entre autres, des moyens d'annulation (22). Selon l'invention, les moyens de traitement d'information (20), comportent des moyens de commutation (18) entre les moyens d'annulation (22) et les moyens de sélection (8) pour que, lors de l'actionnement des moyens de sélection pendant le déroulement d'une phase de cuisson, les moyens de commutation (18) activent les moyens d'annulation. <IMAGE>

IPC 1-7

**H05B 6/80; H05B 6/68**

IPC 8 full level

**H05B 6/68** (2006.01); **H05B 6/80** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H05B 6/6435** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0576146 A1 19931229 - TOSHIBA KK [JP]
- [A] US 4396817 A 19830802 - ECK PHYLLIS, et al
- [A] US 5005123 A 19910402 - MIERZWINSKI EUGENE P [US]
- [A] GB 2199161 A 19880629 - SHARP KK
- [A] GB 2264370 A 19930825 - TOSHIBA KK [JP]
- [A] GB 2267554 A 19931208 - MATSUSHITA ELECTRIC IND CO LTD [JP]

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0727918 A1 19960821; EP 0727918 B1 20020130; DE 69618829 D1 20020314; FR 2730797 A1 19960823; FR 2730797 B1 19971017**

DOCDB simple family (application)

**EP 96400278 A 19960212; DE 69618829 T 19960212; FR 9501938 A 19950220**